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Dato: 18.08 2020 kl 17-19 16.09 2020 kl 17-19 

Sted: Møde, Gadstrup Skole 

Dirigent: Diana 

Referent: Martin 

Hvem er til stede: 
Gine, Rikke, Lise, Martin, Johnny, Kirsten, Camilla, Susse, Inger, Diane, 
Tilde (elev 8.C) 

Afbud fra: 
Astrid (har trukket sig); vi håber at elevrådet har nået at finde 2 repræs. 
Tanja, Mette, Henning 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Velkommen til en ny bestyrelse i et nyt skoleår 
Hvem repræsenterer vores gruppeordning? 

 
Johnny har meldt sig, tak! 
 

3. Nyt fra… 

Lærerne:  
Forældre ønsker, at skolen tager initiativ til at 
afholde ”kursus” for forældrene omkring digital 
dannelse. 

 Lærerne 
 
 
 
 
 

 SFO 

 
SFO:  
Støjdæmpning i SFO. 
Corona fylder meget. Svært at skabe et 
inspirerende SFO tilbud. 
 

 Ledelsen  

Ledelse: 
Svært at finde balance i Corona-restriktioner. 
Pædagog søges til SFO 
Lærer har opsagt sin stilling. Der genansættes ikke. 
Der er bevilliget ca. 100.000 kr. til 
bevægelsesprojekt med Dansk SkoleIdræt. 
Faglig ledelse kommer til at fylde mere. 
 
Overordnet årlig rammebesparelse på 13.8 mill. på 
skoleområdet i budget 2021-2024. 
Bestyrelsen mener at besparelsesgrænsen er nået! 
Diana sender et kort skriv. 

4. Temadrøftelse:  
- Et årshjul skal udarbejdes. Se bilag A som 
oplæg 

Udkast til et årshjul for bestyrelsens arbejde. Der 
er enighed om at det er et godt værktøj. 
Forslag om et årligt tema-møde, hvor der afsættes 
3 timer. 
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Forslag om koblingen mellem bestyrelsen og 
forældreråd. 
Briefing om hvor skolen ligger fagligt. Fx nationale 
test. 
 

5. Fraværspolitik i Roskilde Kommune – 
gennemgang af BILAG B, som er vedhæftet. 
Dette må I gerne have kigget igennem inden 
mødet. 
Markeringer med blå indikerer, at det er 
indhold, som skolen kan fastsætte nærmere 
retningslinjer for lokalt på skolen efter dialog 
med skolebestyrelsen. 
En lille video og fakta-ark er allerede lagt ud til 
alle forældre på Aula. Vi skal tage stilling til 
lokale forhold… 
Kun Bilag 1, 4 og 5 (som angivet i tekst) er 
vurderet relevant for SB i denne kontekst og 
dermed vedhæftet dagsorden. 
 

Noteringen sker indenfor de første 10 minutter af 
1. lektion. 
 
Fungerer SMS-ordningen til at varsle forældrene 
om ulovligt fravær? 
 
SB giver mandat til at de finder en brugbar 
balance. (Altså det med blåt, kan ledelsen gøre 
sort) 

6. Evaluering af sammenlægningen af sidste 
skoleårs 3.årgang. Hvilke refleksioner giver 
dette fremadrettet? 

Der var kommet 6 besvarelser retur fra forældrene  
Kort konklusion:  
Det har været et langt og svært skoleår for 
eleverne og forældrene. Der har været savnet 
mere kommunikation fra skolens side.  
 
Vi havde en god drøftelse I SB med flere 
forældrerepræsentanter fra årgangen. Det er SB 
forhåbning, at de menneskelige ressourcer der 
blev lagt i ”projektet” er givet godt ud og at 
klasserne vil fungere godt som 2-sporet årgang i 
stedet for 3-sporet. 

7. Opdatering af vore principper. Se fx ”Princip for 
kommunikation og kontakt” på vores 
hjemmeside – kan skolen opdatere uden 
yderligere drøftelser?  

Ledelsen opdaterer 

8. Trivselsmåling fra skoleåret 19/20. Rikke 
udtrækker væsentlige punkter herfra – og vi 
skal (med blik for tidspunktet målingen er 
foretaget) drøfte tiltag ud fra disse. Bilag C er 
de to skolerapporter 0.-3.klasse og 4.-9.klasse 

Meget lidt validitet i besvarelsen grundet 
Coronaen.  
Ledelsen trækker 5 pointer ud, som vi skal være 
obs. på. 

9. Næste møde.   

10. Evt. 
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